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OBČINA BRDA 
Trg 25. maja 2 
5212 Dobrovo 
 
Številka: 900-16/2016 
Datum:  24. 5. 2016 

 
ZAPISNIK 

16. redne seje Občinskega sveta Občine Brda, ki je bila dne 24. 5. 2016, ob 18. uri, 
v veliki sejni dvorani Občine Brda 

 
 
Prisotni svetniki: Edbin Erzetič, Teja Jelina, Kostja Jelinčič, Oskar Kristančič, Silvan Peršolja, Boris Rožič, Karlo Passoni,   
Romana  Velišček, Domen Drufovka, Boris  Šfiligoj, Aleš Simčič, Goran Simčič, Silvestra Elen Brašnić Saffigna, Damjan  
Birtič 
 
Opravičeno odsotni svetniki: Žarko Kodermac, Lilijana Kastelic 
 
Seji prisostvujejo: župan Franc Mužič, Anita Manfreda,  Dejan  Rusjan,  Beti Kumar, Mateja Ambrožič, Tina Novak  
Samec, Mojca Treplak, Mateja Mislej  
 
Sejo je sklical župan Franc Mužič. Sejo vodi podžupan Goran Simčič.  
 
Dnevni red : 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Potrditev zapisnika 15. redne seje  
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Letno poročilo Javnega sklada malega gospodarstva Goriške za leto 2015 ter Poslovni in finančni načrt za leto 

2016  
5. Obravnava in sklepanje o Odloku o prometni ureditvi in signalizaciji v vaškem jedru Šmartno – druga 

obravnava   
6. Obravnava in sklepanje o Odloku o rabi javnih površin v vaškem jedru Šmartno – druga obravnava  
7. Obravnava in sklepanje o Odloku o rebalansu proračuna Občine Brda za leto 2016 – skrajšani postopek  
8. Soglasje k spremembam Statuta Zdravstvenega doma – Osnovno varstvo Nova Gorica  
9. Soglasje k spremembam Statuta Zdravstvenega doma – Zobozdravstveno varstvo Nova Gorica  
10. Priznanja Občine Brda za leto 2016   
11. Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 15. redne seje  
12. Pobude in vprašanja svetnikov 
13. Realizacija sklepov 15. redne seje  

 
Ad 1. 

 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Prisotnih je 14 svetnikov. Občinski svet je sklepčen in lahko nadaljuje s sejo.  
  

Ad2. 
 
Potrditev zapisnika 15. redne seje 
 
Predsedujoči Goran Simčič v skladu s 54. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Brda občinskim svetnikom 
prebere zapisnik nejavnega dela 15. redne seje.   
 
V obravnavo je bil dan zapisnik nejavnega dela in zapisnik javnega dela 15. redne seje.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet zapisnik nejavnega dela in zapisnik javnega dela 15. redne seje.  

 
 



Stran 2 od 16 
 

Ad3. 
 
Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
V obravnavo je bil dan DNEVNI RED 16. redne seje.   
 
Na predlagani dnevni red ni bilo pripomb. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno potrjen DNEVNI RED 16. redne seje. 
 

Ad 4. 
 
Letno poročilo Javnega sklada malega gospodarstva Goriške za leto 2015 ter Poslovni in finančni načrt za leto 2016 
 
Letno poročilo Javnega sklada malega gospodarstva Goriške za leto 2015 ter Poslovni in finančni načrt za leto 2016 
predstavi Mateja Mislej, v.d. direktorja JSMGG.   
 
Javni sklad letno objavi ugodna brezobrestna posojila podjetnikom in kmetom  z območja občin ustanoviteljic Javnega 
sklada. Pogoj za objavo razpisov je sprejetje Letnega poročila Javnega sklada malega gospodarstva in sprejetje  
poslovnega in finančnega načrta  za posamezno leto večine občinskih svetov občin ustanoviteljic.  

 
Sklad je v letu 2015 objavil dva razpisa neposrednih posojil v skupni vrednosti 1.800.000,00 EUR, in sicer : I.) razpis 
dolgoročnih posojil  za podjetniške investicije v višini 1,6 mio EUR in  II.) razpis  posojil za investicije v dopolnilno 
dejavnosti na kmetijah v višini 200.000,00 EUR. Oba razpisa sta še odprta, ker so roki za prijavo razdeljeni tako, da se 
zainteresirani lahko prijavljajo v daljšem časovnem obdobju. Na ta način je  zagotovljeno, da kar največ zainteresiranih 
pride do želenih posojil in do hitrejše obravnave ter odobritve vlog. Podrobnejše analize rezultatov objavljenih javnih 
razpisov so v Letnemu poročilu Sklada za leto 2015. Javni razpis za investicije v osnovno kmetijsko dejavnost Javni 
sklad malega gospodarstva Goriške v letu 2015 ni objavil. »Shemo pomoči« za dodeljevanje sredstev za investicije v 
osnovno kmetijsko dejavnost je Ministrstvo za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano potrdilo šele v januarju letošnjega 
leta. Tako, da bo sredstva za investicije v osnovno kmetijstvo dejavnost Javni sklad v okviru javnega razpisa in po 
potrditvi Poslovnega in finančnega načrta dodeljeval v letošnjem letu.     

 
Občine ustanoviteljice so v letu 2015 zagotovile Javnemu skladu 232.985,11 EUR sredstev za povečanje namenskega 
premoženja Javnega sklada. Sredstev za delovanje zaradi presežka prihodkov nad odhodki iz preteklih let občine 
ustanoviteljice tudi v letu 2015 niso nakazovale. 

  
Javni sklad pričakuje v letu 2016 vračil danih posojil v višini 1.003.900,00 EUR. Dana posojila iz sredstev Javnega sklada 
so v letu 2016 načrtovana v skupni višini 1,2 mio EUR. 

 
Zaradi specifične dinamike vračanja zapadlih obrokov posojil, načrtujejo večje prilive v prvi polovici aprila 2016 in 
oktobra 2016, zato bodo podeljevanje posojil prilagodili prilivom iz naslova prejetih vračil Javnega sklada.  
Razliko med prejetimi vračili danih posojil in danimi posojili v letu 2016 bo Sklad zagotavljal iz prostih sredstev 
namenskega premoženja in vplačil deležev občin ustanoviteljic za  povečanja namenskega premoženja Javnega sklada. 
Da bi zagotovili planirana sredstva za razpis posojil, bodo koristili prenesena sredstva na računih iz leta 2015, planirana 
vračila posojil v letu 2016 in namenska nakazila občin v letu 2016, ki bodo enaka znesku iz lanskega leta in sicer v višini 
232.985,11 EUR. Delež Občine Brda Javnem skladu je 23.298,51 EUR. Javni sklad ni zadolžen in se tudi v letu 2016 ne 
namerava zadolževati. 
 
Letno poročilo Javnega sklada malega gospodarstva Goriške za leto 2015 ter Poslovni in finančni načrt za leto 2016 je 
obravnavala tudi Komisija za gospodarstvo. Silvan Peršolja, kot predsednik komisije pove, da je komisija zavzela 
stališče in predlaga, da občinski svet v prvi točki potrdi Letno poročilo Javnega sklada malega gospodarstva Goriške za 
leto 2015 in da ne sprejme Poslovnega in finančnega načrta Javnega sklada malega gospodarstva Goriške za leto 2016, 
ker želijo, da ga predstavi novi direktor javnega sklada, s katerim se bodo dogovorili, kako bi lahko bil sklad 
učinkovitejši pri svojem delu.    
 
Mateja Mislej opozori na to, da v kolikor občinski svet poslovnega in finančnega načrta ne potrdi, ne bo možno 
izpeljati razpisa za posojila na področju osnovne kmetijske in dopolnilne dejavnosti na kmetiji.  
 
Edbina Erzetiča zanima, kaj je zajeto v Finančnem načrtu 2016 med drugimi operativnimi odhodki v višini 67.608,00 
EUR.  
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Mateja Mislej pojasni, da je bilo veliko povpraševanja iz naslova neposrednih podjetniških investicijskih posojil za 
področje gospodarstva, medtem ko je bilo iz naslova posojil na področju osnovne kmetijske in dopolnilne dejavnosti 
na kmetiji zelo malo povpraševanja.  
Javni razpis za posojila na področju osnovne kmetijske dejavnosti in dopolnilne dejavnosti na kmetiji je bil realiziran v 
višini 37%. Povpraševanje je lahko tudi večje, vendar ni garancije. Sklad mora delovati na podlagi predpisov za javna 
sredstva. Kredita se ne sme odobriti v primeru, da se ga ne zavaruje z nepremičnino, ki je dvakrat vrednejša od 
glavnice oz. z garancijami in zavarovalniškimi policami, ki pa so zelo drage.  
 
Mateja Mislej nadalje pojasni, da v letu 2014 in 2015 razpisa za kmetijstvo ni bilo. Razpisa v letu 2014 niso objavili, ker 
je Evropska komisija šele 13. 2. 2015 uradno potrdila Program razvoja podeželja 2014 – 2020 tudi za Slovenijo. Razpis 
za dopolnilno dejavnost na kmetiji je bil objavljen konec leta 2015 in bodo zato aktivnosti potekale v letu 2016. Za 
dopolnilno dejavnost na kmetiji se daje sredstva na podlagi pravila »de-minimis«, za osnovno kmetijsko dejavnost pa 
obstajajo konkurenčne klavzule, ki so zelo zahtevne, zato je trajalo kar nekaj časa preden so program potrdili. V Občini 
Brda je bilo v obdobju 2010 – 2015 odobrenih 16 posojil za podjetniške investicije po dejavnosti v višini 508.800,00 
EUR. Na področju osnovne kmetijske dejavnosti in dopolnilne dejavnosti na kmetiji je bilo na območju Občine Brda 
razdeljenih 41% sredstev.  
 
Druge operativne odhodke zajemajo največ odvetniške storitve (sodni postopki v zvezi z neplačniki) in zavarovalne 
police.     
 
Mateja Mislej opozori na to, da je potrebno Poslovni in finančni načrt za leto 2016 sprejeti čim prej, da bodo razpisi 
lahko normalno potekali.  
 
Predsedujoči odredi 5-minutni odmor za posvet Komisije za gospodarstvo.  
 
Komisija za gospodarstvo je po posvetu sprejela stališče, da občinskemu svetu predlaga sprejem Poslovnega in 
finančnega načrta za leto 2016 vendar s pridržkom do imenovanja novega direktorja, ki se bo dolžan predstaviti 
Komisiji za gospodarstvo in občinskemu svetu ter bo določil poslovni načrt, ki bo drugačen od predlaganega.     
 
Na glasovanje je bil dan predlog SKLEPA  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme »Letno poročilo Javnega sklada malega gospodarstva Goriške za leto 2015«. 
2. Občinski svet Občine Brda sprejme »Poslovni in finančni načrt Javnega sklada za malo gospodarstvo Goriške za  

leto 2016«. 
3. Ta sklep prične veljati takoj.  

 
ZA je glasovalo 8 svetnikov, PROTI pa 5 svetnikov. Sklep je sprejet.  
 

Ad 5. 
 
Obravnava in sklepanje o Odloku o prometni ureditvi in signalizaciji v vaškem jedru Šmartno – druga obravnava 
 
Anita Manfreda na prošnjo predsednika Vaške skupnosti Šmartno pred obravnavo predloga odloka prebere pismo 
vaščanov.  
 
Predlog odloka predstavi Dejan Rusjan.  
 
V vaškem jedru naselja Šmartno je bila od leta 2010 do 2012 uspešno izpeljana operacija Ureditev javne infrastrukture 
v turističnem naselju Šmartno, v okviru katere so bile urejene javne površine trgov za potrebe mirujočega prometa, 
turistične povezovalne pešpoti in ostala pripadajoča javna infrastruktura. Prometna ureditev pa je ostala »neurejena«. 
Ceste, predvsem tiste znotraj obzidja so zelo ozke in večinoma omogočajo prevoznost le enemu vozilu. Pešci in otroci 
so ogroženi, ker ni definiranih območij za peš promet in za motoriziran promet. Poleg tega se v naselju širi turistična in 
gostinska dejavnost, ki prav tako zahteva urejenost javnih površin. Prav tako je potrebno poskrbeti za parkirišča. Dobra 
praksa v razvitih in naprednih deželah je, da se avtomobili selijo izven starih vaških jeder ali kulturnih spomenikov in se 
te površine namenijo predvsem pešcem z omogočanjem dostave. Zato je potrebno urediti dodatna parkirna mesta 
izven obzidja.  
 
Za zagotovitev dodatnih parkirnih mest izven območja odloka je do konca leta 2016 predvidena priprava sledeče 
dokumentacije za ureditev novega parkirišča, in sicer na območju predvidenem za razširitev meje odloka: 

- IDZ – idejna zasnova ureditve parkirišča z oceno stroškov izgradnje 
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- Cenitveno poročilo zemljišč za odkup 
- DIIP – dokument identifikacije investicijskega projekta ureditve parkirišča 

 
Na podlagi navedenih dokumentov se projekt ureditve parkirišča umesti v osnutek proračuna za leto 2017. Mnenje in 
predlog občinske uprave je, da se v letu 2017 izpelje odkup zemljišča, izdela PGD dokumentacija in pridobi vsa 
potrebna soglasja ter gradbeno dovoljenje; v letu 2018 pa se gre v gradnjo parkirišča. 
Glede zagotovitve potrebnih parkirnih mest za ponudnike gostinskih in drugih storitev, ki nimajo urejenih lastnih 
parkirnih mest ali pa ne v zadostnem številu, bo Občina Brda nudila možnost odkupa ali najema določenega števila 
novozgrajenih parkirnih mest.  
 
V priloženem osnutku Odloka se območje prometnih površin javnih poti razdeli na tri območja, in sicer: 

• Območje omejene hitrosti, na katerem je hitrost omejena pod 30 km/h 

• Območje za pešce z omejenim lokalnim prometom, kjer je prepovedana vožnja z motornimi vozili, razen vozil 
stanovalcev, ki prebivajo znotraj obzidja ter dostavnih vozil, servisnih vozil, vozil javnih služb, intervencijskih 
vozil in vozil invalidnih oseb 

• Območje za pešce s popolno prepovedjo motornega prometa, kjer je dovoljen samo promet pešcev. Kolesarji 
in uporabniki posebnih prevoznih sredstev (otroški vozički, invalidski vozički) lahko uporabljajo ta območja, 
pri čemer kolesarji ne smejo ovirati ali ogrožati pešcev. 

 
V Odloku so definirane tudi prometne površine mirujočega prometa, in sicer: 

• Območje javnih parkirišč 

• Območje javnih parkirišč za parkiranje oziroma polnjenje električnih vozil 

• Območje za parkiranje z dovolilnico 
 
Predlog odloka je obravnavala Komisija za okolje in prostor. Predsednica komisije Romana Velišček pove, da komisija 
na predlog odloka ni imela pripomb, je pa podala predlog, da občinska uprava poskrbi za ustrezno označitev dostopne 
poti pri vzhodnih vratih.  
 
Predlog odloka je obravnavala Statutarno pravna komisija. Predsednik Oskar Kristančič pove, da komisija na predlog 
odloka ni imela pripomb.  
 
Silvan Peršolja opozori na to, da sta bili na zadnji seji občinskega sveta, v zvezi s predlogom odloka, dani dve zavezi in 
sicer, da se do drugega branja odloka pripravi in zariše sive cone za prehodno obdobje ter da se naredijo določeni 
koraki za zagotovitev zemljišča za potrebe izgradnje parkirnih mest. Zanima ga, ali so bili z lastnikom zemljišča, 
katerega naj bi ga občina zavarovala in zgradila dodatna parkirna mesta, narejeni konkretni koraki.  
 
Dejan Rusjan pojasni, da je bil prvi korak storjen, saj je osebno govoril z lastnikom zemljišča. Dogovorila sta se, da 
bodo o tem potekali pogovori, kjer bo potrebno najti ustrezno rešitev.  
 
Silvan Peršolja opozori, da naj bo to zaveza občinskega sveta, Dejan Rusjan pa pove, da so v predlogu rebalansa 
proračuna v tem letu predvideni stroški za izdelavo projektne dokumentacije.    
 
V zvezi s ceno najema parkirnih prostorov za uporabnike je bilo rečeno, da bo ta cena simbolična in ne ekonomska. 
Vaščani bi bili postavljeni pred vprašanje, ali tekmujejo z najemnikom lokala z licitacijo, kdo da več za parkirni prostor.  
 
Anita Manfreda pojasni, da ceno določi župan s sklepom.  
 
Teja Jelina sprašuje, koliko novozgrajenih parkirnih mest je predvidenih za odkup ali najem.  
 
Dejan Rusjan pojasni, da je predvidenih 33 parkirnih mest.  
 
Teja Jelina opozori na to, da ne bi bila polovica predvidenih parkirnih mest, namenjena gostinskim obratom.   
 
Kostja Jelinčič predlaga, da bi občinski svet v bodoče sprejel redosled projektov, ki naj bi se izvajali v občini Brda.  
 
Oskar Kristančič poda predlog Statutarno pravne komisije o oblikovanju pisma o nameri, ki bi ga sprejel občinski svet. 
To bi bila zaveza občinskega sveta.  
 
Boris Rožič opozori na to, da se je potrebno zavedati, da se bo v občini Brda v tem mandatu izpeljalo dve večji  
investiciji (novogradnja vrtca in izgradnja parkirišča v Šmartnem).    
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Goran Simčič predlaga tajno glasovanje.  
 
Goran Simčič da na glasovanje predlog SKLEPA 
 

Občinski svet Občine Brda soglaša s predlogom Gorana Simčiča, da se o predlogu odloka opravi tajno glasovanje.  

 
ZA je glasovalo 13 svetnikov, PROTI pa 1 svetnik. Sklep je sprejet.  
 
Goran Simčič pojasni, da skladno s poslovnikom, komisijo za tajno glasovanje vodi predsedujoči. Občinskemu svetu v 
sprejem predlaga dva člana komisije in sicer Kostjo Jelinčiča in Damjana Birtiča.   
 
Goran Simčič da na glasovanje predlog SKLEPA 
 

Občinski svet Občine Brda se strinja, da se v komisijo za tajno glasovanje imenuje Kostjo Jelinčiča in Damjana Birtiča.   

 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Predsedujoči prekine sejo, da občinska uprava pripravi vse potrebno za izvedbo tajnega glasovanja. 
 
Predsedujoči člane sveta seznani, da se izvede tajno glasovanje, ki bo potekalo v prostoru male sejne sobe (v prvem 
nadstropju upravne stavbe Občine Brda).  
 
Po zaključenem tajnem glasovanju, je predsedujoči podal ugotovitve komisije:  
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Predsedujoči razglasi rezultate tajnega glasovanja o predlogu SKLEPA:  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o prometni ureditvi in signalizaciji v vaškem jedru Šmartno, v drugem 
branju. 

2. Ta sklep velja takoj.  

 
ZA je glasovalo 12 svetnikov, PROTI pa 1 svetnik. Sklep je sprejet.  
 

Ad 6. 
 

Obravnava in sklepanje o Odloku o rabi javnih površin v vaškem jedru Šmartno – druga obravnava 
 
Predlog odloka predstavi Tina Novak Samec.  
 
Glede na pobude, katere so identificirali na sestankih s predstavniki vaške skupnosti Šmartno, in prebivalci Šmartnega, 
ter svetnikov v okviru prvega branja odloka, so predlagani odlok v določenih postavkah korigirali. 
 
Proučili so predlog svetnice, da ostane gostinski letni vrt na J trgu nepovezan in to pobudo upoštevali. Na podlagi 
razpisa za najem bodo pridobili najprimernejšega in najugodnejšega gostinskega ponudnika. Na ta način bodo 
zagotovili sredstva, ki se bodo stekala v občinski proračun in posledično investirala nazaj v Šmartno. 
 
Že pred prvim branjem so na pobudo svetniških skupin povečali razmak od hiše do gostinskega vrta pri Turnu na 
južnem trgu. Prvotni razmak so povečali iz 1,5 m na 2 m, kar je z vidika dostopa do hiš z avtomobilom popolnoma 
sprejemljivo. Odmik 3 m je po posvetu s strokovnimi službami nepotreben. 
 
Na pobudo svetnice glede nizke cene pri uporabnini za gostinski vrt, so že na prvi obravnavi podali pojasnilo, da se bo 
uporabnina zaračunavala čez celo leto, za vse dni in ne glede na dejansko uporabo. Kljub vsemu so cene ponovno 
preverili in se odločili postavko 0,15 EUR / m2 / dan povišati na 0,25 EUR / m2 / dan. 
 
Z gostinskim ponudnikom bo Občina Brda sklenila pogodbo skladno z zakonom in uredbo o stvarnem premoženju 
države in samoupravnih lokalnih skupnosti. V pogodbi se določi alineja, da se vsako leto preveri ustreznost in 
spoštovanje določil iz pogodbe z mnenjem vaške skupnosti. Med odpovednimi razlogi bo tudi alineja, ki določa, da se 
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pogodbo lahko odpove v kolikor bo mnenje vaške skupnosti negativno.  
 
Predlog odloka je obravnavala Komisija za okolje in prostor. Predsednica komisije Romana Velišček pove, da komisija 
na predlog odloka ni imela pripomb, je pa podala predlog, da občina pri sklepanju pogodb za nepovezane letne vrtove 
določi krajši rok najema, npr. 2 leti. Predlagajo, da se sklene za krajše časovno obdobje, saj se v določenem času lahko 
pojavi nov ponudnik.  
 
Romana Velišček kot svetnica sprašuje, ali se bo za sredstva, ki se bodo stekala v občinski proračun in posledično 
investirala nazaj v Šmartno, vodilo posebno knjigovodstvo. Upa tudi, da se bo gostinec držal določil najemne pogodbe.  
 
Tina Novak Samec pojasni, da se bo v občinskem proračunu odprla nova proračunska postavka za ta namen.  
 
Predlog odloka je obravnavala Statutarno pravna komisija. Predsednik Oskar Kristančič pove, da komisija na predlog 
odloka ni imela pripomb.  
 
Silvan Peršolja pove, da je bil ključni del razprave na zadnjem sestanku vaškega odbora Šmartno vezan na to, da se z 
vsemi nadaljnjimi ukrepi vaščanom zagotovi željo in pripravljenost za sobivanje. Poudarek je bil na tem, da se upošteva 
posebnosti, ki delajo Šmartno žive.  
 
Goran Simčič predlaga tajno glasovanje.  
 
Goran Simčič da na glasovanje predlog SKLEPA 
 

Občinski svet Občine Brda soglaša s predlogom Gorana Simčiča, da se o predlogu odloka opravi tajno glasovanje.  

 
ZA je glasovalo 10 svetnikov, PROTI pa 1 svetnik. Sklep je sprejet.  
 
Goran Simčič pojasni, da skladno s poslovnikom, komisijo za tajno glasovanje vodi predsedujoči. Občinskemu svetu v 
sprejem predlaga dva člana komisije in sicer Kostjo Jelinčiča in Damjana Birtiča.   
 
Goran Simčič da na glasovanje predlog SKLEPA 
 

Občinski svet Občine Brda se strinja, da se v komisijo za tajno glasovanje imenuje Kostjo Jelinčiča in Damjana Birtiča.   

 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Predsedujoči prekine sejo, da občinska uprava pripravi vse potrebno za izvedbo tajnega glasovanja. 
 
Predsedujoči člane sveta seznani, da se izvede tajno glasovanje, ki bo potekalo v prostoru male sejne sobe (v prvem 
nadstropju upravne stavbe Občine Brda).  
 
Po zaključenem tajnem glasovanju, je predsedujoči podal ugotovitve komisije:  
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Predsedujoči razglasi rezultate tajnega glasovanja o predlogu SKLEPA:  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o rabi javnih površin v vaškem jedru Šmartno, v drugem branju. 
2. Ta sklep velja takoj.  

 
ZA je glasovalo 12 svetnikov, PROTI pa 2 svetnika. Sklep je sprejet.  
 

Ad7. 
 
Obravnava in sklepanje o Odloku o rebalansu proračuna Občine Brda za leto 2016 – skrajšani postopek 
 
Obrazložitev poda Beti Kumar.  
 
Predlog rebalansa upošteva dejstva, ki ob pripravi proračuna niso bila znana ter zahtevajo spremembe in uskladitve 
prihodkovne in odhodkovne strani ter ponovno uravnoteženje prihodkov in odhodkov. Prihodki se povečujejo za 1,3 
%, odhodki pa za 6,2 %. 
 
Razlogi za pripravo rebalansa proračuna: 

• Sprememba višine dohodnine glede na spremembo zneska povprečnine. Skupni izračun nakazila dohodnine v 
letu 2016 je predviden v višini 3.143.913,00 EUR, kar je za 96.553,00 EUR več glede na leto 2015. V letu 2016 
bo Občina Brda prejela finančno izravnavo v višini 161.085,00 EUR, kar je za 98.851,00 EUR manj glede na 
predhodno leto. Občini, ki v posameznem proračunskem letu ne more financirati primerne porabe, se iz 
državnega proračuna dodeli finančna izravnava v višini razlike med primerno porabo občine in prihodki iz 14. 
čl. ZFO (prihodki občine za financiranje primerne porabe). V skupnem znesku bo občina v letu 2016 prejela 
2.298,00 EUR manj sredstev kot v letu 2015. 

• Povečanje prihodkov iz naslova prodaje stavbnih zemljišč v znesku 40.903,00 EUR, glede na prejeto prošnjo za 
odkup navedene parcele. 

• Povečanje prihodkov s strani države za sofinanciranje občinskih naložb v skladu z 21. členom ZFO, za 52.431 
Eur, skupaj prejmemo 102.471,00 EUR. 
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• Najeti kredit pri državnem proračunu v višini 153.707,00 EUR: V skladu s prvim odstavkom 56. člena Zakona o 
izvrševanju proračunov RS za leti 2016 in 2017 (UL RS št. 96/2015) se občinam sredstva v višini 3% skupne 
primerne porabe občin zagotavljajo v obliki odobritve dodatnega zadolževanja v državnem proračunu. 
Zadolžitev pri državnem proračunu se ne všteva v največji obseg možnega zadolževanja občin (10. b člen ZFO-
1), prav tako pa za takšno zadolžitev občini ni potrebno pridobiti soglasja Ministrstva za finance (10. a člen 
ZFO-1). Z MGRT bo Občina iz naslova ZFO sklenila pogodbo v višini 153.707,00 EUR za ureditev parkirišč in 
javnih površin za pešce na Dobrovem. 

• Zmanjšanje prihodkov iz naslova drugih najemnin: Zmanjšalo se je prihodke od najemnin (170.000,00 EUR), ki 
zajema najemnino od premoženja (javna infrastruktura) dano v najem JP Vodovodi in kanalizacija, glede na 
to, da še ni sklenjen dogovor med občinami soustanoviteljicami in ni podpisana skupna pogodba. Občina Brda 
je skupaj z ostalimi sosednjimi občinami imela sklenjeno pogodbo o oddaji javne infrastrukture v najem za 
obdobje 4-h let (preteklo konec l. 2014). Občina je v letu 2016 ponovno sklenila samostojno pogodbo z JP, v 
kateri je določeno, da plačila veljajo kot akontacija, dokler ne bo podpisana nova pogodba med vsemi 
občinami. 

• Občina je pri pripravi rebalansa upoštevala presežek prihodka nad odhodki iz leta 2015 in prejšnjih let v 
skupni višini 79.758,00 EUR. 

• Povečanje drugih izrednih nedavčnih prihodkov: prejeta so bila sredstva iz naslova zapuščine v višini 
35.622,00 EUR 

• Zaradi odločitve o gradnji novega vrtca v Kojskem, postavka nakup stanovanja v višini 143.000,00 EUR ne bo 
realizirana. 

• Uskladitev posameznih postavk glede na realizacijo oz. predvidene stroške.   
 
Kostja Jelinčič pove, da je iz predloga rebalansa razvidno, da bo Občina Brda najela kredit v višini 153.000,00 EUR za 
izgradnjo krožišča na Dobrovem. Zanima ga, kam se je razporedilo 134.000,00 EUR, ki so bila predvidena za nakup 
stanovanja.  
 
Beti Kumar pojasni, da se je del sredstev razporedilo na proračunsko postavko za gradnjo novega vrtca v Kojskem, 
ostali del pa na več proračunskih postavk (plače zaposlenih, stroški za zaposlitev dodatnega vzdrževalca, nakup 
službenega vozila za potrebe občinske uprave in štaba CZ, praznovanje 50. obletnice Praznika češenj, upravljanje in 
tekoče vzdrževanje lokalnih cest, makadamske ceste, stari zidovi,…).  
 
Dejan Rusjan pojasni, da gre pri najemu kredita v višini 153.000,00 EUR za brezobrestni kredit, koristilo pa se bo tudi 
več kot polovico sredstev po Zakonu o financiranju občin. Preostali manjši delež teh sredstev bo namenjenih za 
sanacijo usadov in posedkov na lokalnih cestah.  
 
Kostjo Jelinčiča zanima proračunska postavka 17012 – zaščita pred škodljivim sevanjem v višini 6.700,00 EUR (nakup 
druge opreme in napeljav).  
 
Župan Franc Mužič pojasni, da je v Medani bilo in še vedno je precej negodovanja v zvezi s postavitvijo mobilne 
antene. Glede na razmere na tem območju se je odločil, da podjetju, ki se je prišlo predstavit na Občino Brda in ki je za 
ostale sosednje občine že opravljalo določene meritve, opravi tudi meritve v Medani. Narejenih je bilo le nekaj 
vzorčnih primerov, saj je zadeva zelo draga.  
 
Kostja Jelinčič ponovno sprašuje, kako je z izgradnjo pločnika na Humu, saj v Načrtu razvojnih programov ni 
predvidenih sredstev.  
 
Dejan Rusjan pove, da ureditev pločnika na Humu ni predvidena. Določene investicije so možne le s sodelovanjem 
Direkcije RS za infrastrukturo, vendar je potrebno vedeti, da se je prednost dalo izgradnji krožišča na Dobrovem.  
 
Župan Franc Mužič pojasni, da Direkcija RS za infrastrukturo pripravlja tudi projekt izgradnje krožišča pri »Agrariji«, kot 
protipoplavni objekt in ureditev križišča v Neblem in Gonjačah. Direkcija RS za infrastrukturo predvideva celo izgradnjo 
pločnika iz Gonjač proti Kojskemu.  
 
Kostja Jelinčič pove, da sta se s podžupanom Goranom Simčičem udeležila sestanka glede postavitve optičnega kabla. 
Beseda je tekla o tem, kako zagotoviti širokopasovni internet v občini Brda. Možnosti, da bi se to pripeljalo v Brda 
obstajajo in sicer po električnih kablih oz. vodovodnih ceveh.  
 
Anita Manfreda pove, da je Občina Brda v lanskem letu pristopila k projektu GOŠO. Pripravilo se je popis, kje so sive 
lise v Brdih. Občina Brda bo kandidirala na razpis Ministrstva za gospodarstvo. Glede na to, da je že večina občin po 
Sloveniji pokritih in da ostaja del Brd nepokrit, obstajajo realne možnosti za pridobitev sredstev.  
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Tejo Jelina zanima vzdrževanje pohodnih poti. Že v lanskem letu se je pojavila težava v zvezi z vzdrževanjem na 
pohodni poti »Karnjuka«. Za vzdrževanje pohodnih poti naj bi bilo zadolženo Planinsko društvo Brda. Tudi letos so se 
pojavile kritike na to pohodno pot, da le-ta ni vzdrževana.  
 
Beti Kumar pojasni, da razpis za vzdrževanje pohodnih poti še ni bil objavljen, sredstva v občinskem proračunu pa so 
rezervirana.  
 
Edbina Erzetiča zanima, kako je s projektom vodovod Belo.  
 
Župan Franc Mužič pojasni, da naj bi z deli začeli v jesenskem času, pred tem pa je potrebno urediti še dva kritična 
zaselka.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme osnutek Odloka o rebalansu proračuna Občine Brda za leto 2016, vključno s 
pripadajočimi prilogami. 

2. Občinski svet Občine Brda sprejme predlog Odloka o rebalansu proračuna Občine Brda za leto 2016, vključno s 
pripadajočimi prilogami. 

3. Ta sklep velja takoj.  

 
Ad8. 

 
Soglasje k spremembam Statuta Zdravstvenega doma – Osnovno varstvo Nova Gorica 
 
Kratko obrazložitev poda Beti Kumar.  
 
Javni zavod Zdravstveni dom Osnovno varstvo Nova Gorica je dne 12. 5. 2016 Občino Brda zaprosil za izdajo soglasja k 
spremembam Statuta Zdravstvenega doma Osnovno varstvo Nova Gorica. 
Javni zavod Zdravstveni dom Osnovno varstvo Nova Gorica (nadaljnjem besedilu: javni zavod) je bil ustanovljen z 
Odlokom o ustanovitvi javnega zavoda Zdravstveni dom Osnovno varstvo Nova Gorica (Uradni list RS, št. 52/2004). 
Dne 22. 12. 2015 je Občina Brda sprejela Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 
Zdravstveni dom Osnovno varstvo Nova Gorica, zaradi potrebe po ureditvi statusa Občine Renče – Vogrsko kot 
soustanoviteljice javnega zavoda. 
Javni zavod Zdravstveni dom Osnovno varstvo Nova Gorica želi uskladiti besedilo Statuta s sprejetim Odlokom o 
spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zdravstveni dom Osnovno varstvo Nova Gorica, 
objavljenim v Uradnem listu RS, št. 20/2016 zato je Občino Brda zaprosil za soglasje. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP 
 

1. Občinski svet Občine Brda daje soglasje k spremembam Statuta Zdravstvenega doma Osnovno varstvo Nova 
Gorica, ki ga je sprejel svet zavoda dne 5. 5. 2016. 

2. Ta sklep začne veljati takoj.  

 
Ad9. 

 
Soglasje k spremembam Statuta Zdravstvenega doma – Zobozdravstveno varstvo Nova Gorica 
 
Kratko obrazložitev poda Beti Kumar.  
 
Javni zavod Zdravstveni dom Zobozdravstveno varstvo Nova Gorica je dne 11. 5. 2016 Občino Brda zaprosil za izdajo 
soglasja k spremembam Statuta Zdravstvenega doma Zobozdravstveno varstvo Nova Gorica. 
Javni zavod Zdravstveni dom Zobozdravstveno varstvo Nova Gorica (nadaljnjem besedilu: javni zavod) je bil 
ustanovljen z Odlokom o ustanovitvi javnega zavoda Zdravstveni dom Zobozdravstveno varstvo Nova Gorica (Uradni 
list RS, št. 52/2004). Dne 22. 12. 2015 je Občina Brda sprejela Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
ustanovitvi javnega zavoda Zdravstveni dom Zobozdravstveno varstvo Nova Gorica, zaradi potrebe po ureditvi statusa 
Občine Renče – Vogrsko kot soustanoviteljice javnega zavoda. 
 
Javni zavod Zdravstveni dom Zobozdravstveno varstvo Nova Gorica želi uskladiti besedilo Statuta s sprejetim Odlokom 
o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zdravstveni dom Zobozdravstveno varstvo Nova 
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Gorica, objavljenim v Uradnem listu RS, št. 20/2016 zato je Občino Brda zaprosil za soglasje. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda daje soglasje k spremembam Statuta Zdravstvenega doma Zobozdravstveno varstvo 
Nova Gorica, ki ga je sprejel svet zavoda na korespondenčni seji dne 29. 4. 2016. 

2. Ta sklep začne veljati takoj. 

 
Ad10. 

 
Priznanja Občine Brda za leto 2016 
 
Goran Simčič predlaga, da se seja zapre za javnost in točka se ne vključi v redni zapisnik seje. 
 
Na glasovanje je bil dan SKLEP 
Seja ni več odprta za javnost in zadeva se ne vključi v redni zapisnik seje. 
ZA je glasovalo 14 svetnikov, PROTI 0 svetnikov. Sklep je sprejet. 
 
V skladu s 7. točko 54. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Brda se tisti del zapisnika, ki je bil voden na 
nejavnem delu seje občinskega sveta ne prilaga v gradivo za redno sejo občinskega sveta in se ne objavlja. Člane 
občinskega sveta z njim pred potrjevanjem zapisnika seznani predsedujoči. 
 

Ad11. 
 
Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 15. redne seje 
 
Pripomb ni bilo.  
 

Ad12. 
 
Pobude in vprašanja svetnikov 

 
Damjan Birtič 
 
1. Glede na pred kratkim zaključeno investicijo v izgradnjo kanalizacijskega sistema v vasi Biljana sprašuje, kdaj se 

terminsko predvideva priključitev omenjenega sistema na čistilno napravo na Dobrovem, kot je bilo načrtovano.  
2. S strani predstavnikov vaške skupnosti Biljana –Zali Breg, je bila pred kratkim predstavljena županu pobuda za 

ureditev prostorov za potrebe krajanov in Vaške skupnosti v vasi Biljana. S strani župana je bila izražena načelna 
podpora projektu, saj je VS Biljana-Zali Breg še edina VS v Brdih, ki nima lastnih prostorov. Zato naslavlja pobudo 
tako županu, kot predstavnikom občinske uprave, da se v čim krajšem času uredijo postopki in predvidi potrebna 
finančna sredstva za uresničitev omenjenega projekta. Tudi sami vaščani so ob tem izrazili veliko pripravljenost za 
pomoč in pri izvedbi potrebnih del, za ureditev prostorov. 
 

 
Domen Drufovka  
 
1. Pri domu upokojencev v Podsabotinu je večkrat zaznati, kako se ob glavni cesti sprehajajo varovanci doma z 

vozički in njihovi sorodniki. To je zelo nevarno in lahko pride tudi do kakšne nesreče. Potrebno bi bilo razmisliti in 
ukrepati.  

2. Potreben bi bil ogled pri avtobusni postaji v Podsabotinu, saj na tej lokaciji ob večjem deževju hudournik poplavlja 
cestišče. Obstaja možnost, da so se zamašile cevi.  

3. Pri trafo postaji v Podsabotinu, kjer na drugi strani cestišča teče potok »Pevmica«, se je že večkrat zgodilo, da je 
ob večjem deževju odneslo del njive. Že večkrat je bilo nasutega ogromno gramoza, vendar ga potok ob večjem 
deževju odnaša. Lastnik zemljišča, ki meji na potok je pripravljen sodelovati, da bi se uredilo strugo potoka in tako 
preprečilo odnašanje zemlje.    

 
Edbin Erzetič 
 
Na več lokacijah je opazil vejevje, ki sega pod 4 metre nad cestiščem (npr. Vipolže, Petrnel, Kožbana – proti Krčniku, 
Podsabotin). Po večjem deževju se to še zniža. Potrebno je poskrbeti, da se to očisti.     
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Goran Simčič 
 
1. S strani staršev OŠ Dobrovo je bil opozorjen, da se na šoli pojavljajo mamila. Na območju občine Brda je zaznati 

štiri lokacije, kjer poteka preprodaja z mamili (območje mobilne antene na Dobrovem, čebelnjak pri OŠ Dobrovo, 
Kotline in mladinska soba v Kozani). Priporoča, da policija na teh lokacijah opravi oglede v nočnem času.  

2. Društvo motokros Brda se je nanj obrnilo v zvezi z uporabo kros proge pod Dobrovim. Prosijo, da se jim omogoči 
vožnja s krosi, pripravljeni so se tudi prilagoditi določenemu urniku.   

 
Ad 13. 

 
Realizacija sklepov 15. redne seje 
 
Pripomb ni bilo.  
 
Seja zaključena ob 20.48.   
 
 
 
     Zapisničarka                                 Predsedujoči                          Direktorica občinske uprave  
 Mateja Ambrožič                              Goran Simčič                                              Anita Manfreda 


